
Zápis č. 1/1/2019 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
16. januára 2019 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Ing. Marián Guľa – zastupoval - riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Marek Ťapák – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Ľuboš Černák – zastupoval - riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan – riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných I. Gallo. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. 
Navrhol doplniť do programu rokovania ako bod č. 5 Návrh zmeny Organizačného poriadku 
RTVS. Manažment požiadal o schválenie nového Organizačného poriadku. 
Ďalej navrhol v bode 4 f) prerokovať Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti 
s prezidentskými voľbami. Je to materiál, ktorý vyžiadal akonáhle boli 10.1. vyhlásené 
prezidentské voľby na 16.3. resp. 30.3.2019.  
J. Chudík navrhol, aby bol bod Informácia o aktuálnom stave a rozvoji detskej tvorby RTVS 
stiahnutý z rokovania a ešte dopracovaný. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmito návrhmi. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 1/2019: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Návrh na zmenu Organizačného poriadku RTVS (spravodajca D. Soukeník) 
6. Informácia o projekte Najväčší Slovák (spravodajca D. Hushegyiová) 
7. Informácia o aktuálnom stave projektu Generál (spravodajca M. Kákoš) 
8. Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej štruktúry RTVS (D. Hushegyiová a I. 

Nagy) 
9. Sťažnosti a podnety 
10. Rôzne 

 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / P. Kubica, D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 2/2019 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

134.  Nevyhodnocuje sa.  

135.  Nevyhodnocuje sa.  

136.  Nevyhodnocuje sa.  

137.  Nevyhodnocuje sa.  

138.  Nevyhodnocuje sa.  

139.  Nevyhodnocuje sa.  

140.  Nevyhodnocuje sa.  

141.  Nevyhodnocuje sa.  

142.  Nevyhodnocuje sa.  

143.  Nevyhodnocuje sa.  

144.  Nevyhodnocuje sa.  

145.  Nevyhodnocuje sa.  

146.  Nevyhodnocuje sa.  

 

Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / P. Kubica, D. Soukeník /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo informoval, že deň pred rokovaním bol zverejnený otvorený list strany Sloboda 
a Solidarita, v ktorom kritizujú spravodajstvo RTVS. Uviedol, že tento list je veľmi všeobecný, 
bez konkrétnych faktov, kde a kedy bol podľa nich porušený zákon o RTVS. Nebol však 
doteraz doručený na Radu RTVS 
J. Rezník sa prikláňa k tomu, aby bol najprv tento otvorený list normálne doručený. 
V. Chuguryan nevie na čo má reagovať, keďže tam nebol spomenutý jeden fakt a tento 
politický subjekt dostáva na dennej báze priestor vo vysielaní. Skonštatoval, že RTVS 
nemôže a nebude venovať priestor každej partikulárnej záležitosti politických strán. 
Spomenul, že jeden zo signatárov tohto listu bol v poslednom vydaní O 5 minút 12, kde 
mohol prezentovať svoje politické názory.  
M. Kákoš uviedol, že redakčná nezávislosť je jeden zo základných atribútov nezávislého 
média. Žiadna politická elita by nemala mať snahu vstupovať a ovplyvňovať vysielanie 
a mediálny priestor. Povinnosťou Rady RTVS je všetky takéto pokusy odmietnuť.  
J. Chudík pripomenul, že rada sa minulý rok niekoľkokrát zaoberala vysielaním 
spravodajstva a to bolo pod dostatočnou pozornosťou.  
D. Hushegyiová uviedla, že videla konkrétny príspevok, ktorý sa spomína a bolo to podľa nej 
vyvážené a dostali priestor všetky strany.  
 
J. Rezník informoval, že V. Štofaník odchádza z riadenia Reportérov a bude pôsobiť v RTVS 
na inej pozícii. Relácia Reportéri bude pokračovať naďalej tak ako začala. V. Štofaník sa 
v rámci RTVS chce venovať niečomu inému.   
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
M. Guľa odprezentoval základné ekonomické ukazovatele: 
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„Celkové výdavky RTVS k 31.12.2018 predstavovali sumu 112,91 mil.€, t.j. 79,04 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 110,81 mil.€ - plnenie 
na 85,54 % a kapitálové výdavky sú vo výške 1,91 mil. € - plnenie na 14,45 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 34,60 mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.“ 
    
M. Ťapák odprezentoval hlavné programové dominanty STV od ostatného rokovania.  
Ľ. Černák uviedol hlavné vysielacie dominantny SRo za obdobie od ostatného rokovania. 
V. Chuguryan za spravodajstvo uviedol, že počas vianočných sviatko mapovali všetky 
dôležité udalosti. Spravodajstvu dominovalo viacero dôležitých tém a všetky RTVS pokryla 
v plnom rozsahu aj z miesta udalosti.  
M. Hajko odprezentoval športové vysielanie. 
D. Hushegyiová sa spýtala, či je vyriešený post televízneho spravodajcu v USA. 
V. Chuguryan uviedol, že sa stále na tom pracuje. 
J. Chudík upozornil, že podľa neho spravodajca rozhlasu v USA informuje príliš 
jednostranne. Ďalej uviedol, že sa podľa neho objavuje vo vysielaní príliš veľa českých 
odborníkov aj v témach, kde existujú aj slovenskí.  
J. Rezník uviedol, že musí oponovať J. Chudíkovi, ale je potrebné povedať, že spravodajstvo 
RTVS je otvorené a aj pohľady z iných krajín na nejakú tému majú priestor v spravodajstve.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 3/2019 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník /  
Uznesenie bolo prijaté. 
  
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiaden materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
M. Kabát za DK skonštatoval, že k materiálu nemajú žiadne výhrady. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 4/2019: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Knut odprezentoval všetky predložené zámery.  
M. Kabát uviedol že všetky zámery boli na DK prerokované a DK s nimi súhlasí. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 5/2019: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
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Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
M. Kabát informoval, že DK boli zodpovedané všetky otázky a nemajú výhrady. 
Prebehla krátka diskusia na objasnenie konkrétností pri niektorých zmluvách. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 6/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s prezidentskými voľbami 2019 
J. Rezník informoval, že prezidentské voľby boli vyhlásené na 16.3 a 30.3.2019. 
V. Chuguryan uviedol, že sa momentálne pracuje na pravidlách volebného vysielania. 
Pracuje sa aj na dramaturgii vysielania, presne sa bude dať určiť až podľa počtu 
prihlásených kandidátov.  
I. Gallo požiadal, aby na februárové rokovanie bol predložený kompletný materiál. 
D. Hushegyiová sa spýtala, či bude RTVS objednávať vlastné prieskumy. 
J. Rezník odpovedal, že RTVS to má zazmluvnené a budú.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 7/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti 
s prezidentskými voľbami 2019. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Návrh na zmenu Organizačného poriadku RTVS (spravodajca D. Soukeník) 
I. Gallo informoval, že Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. f) schvaľuje štatút Rozhlasu a 
televízie Slovenska, organizačný poriadok Rozhlasu a televízie Slovenska, štatút 
programových pracovníkov a spolupracovníkov Rozhlasu a televízie Slovenska podľa § 4 
ods. 2 a podmienky poskytovania archívnych dokumentov podľa § 4 ods. 3. 
J. Rezník odprezentoval všetky zmeny, ktoré nastali preto, aby sa zdynamizovalo fungovanie 
RTVS. 
Prebehla krátka diskusia o národnostnom vysielaní a jeho štruktúre a riadení. Rovnako sa 
diskutovalo aj o názve Odboru motorizmu.  
D. Soukeník v tejto súvislosti skonštatoval, že názov si môže RTVS v zásade zmeniť aj 
neskôr, ak sa nezmení náplň tohto odboru.  
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M. Kabáta teší, že vznikol Odbor verejného obstarávania, je to veľmi potrebné.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať:  
Uznesenie č. 8/2019: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. f) zákona č. 532/2010 o RTVS schvaľuje zmenu  
Organizačného poriadku Rozhlasu a televízie Slovenska v predloženom znení. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

6. Informácia o projekte Najväčší Slovák (spravodajca D. Hushegyiová) 
J. Rezník odprezentoval predložený materiál. Uviedol, že tento projekt sa prehupol do druhej 
polovice. Zatiaľ je s týmto projektom spokojný. Za pozitívum považuje aj to, že sa o ňom veľa 
diskutuje.  
D. Hushegyiová ako spravodajkyňa uviedla, že považuje za dobré, že RTVS išla do tohto 
projektu. Za zaujímavé považuje tie 15 minútové relácie, určite zaujímavejšie ako galavečer. 
Za pozitívum považuje aj dvojicu moderátorov. Vadilo jej, že cez vianočné sviatky nebola 
aktuálna časť v archíve na webe. Poznamenala, že pri krátkych filmoch boli oslovení 
odborníci veľmi nekvalitne nasnímaní.  
J. Rezník uviedol, že ten vianočný výpadok na webe sa už nebude opakovať.  
M. Kákoš dúfa, že ten májový galavečer bude kvalitnejší ako tento, ktorý už bol.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 9/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o projekte Najväčší Slovák. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1  / Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Informácia o aktuálnom stave projektu Generál (spravodajca M. Kákoš) 
J. Rezník informoval, že v nasledujúcich dňoch budú prebiehať preberacie konania toho, čo 
producentský tím nakrútil. Pri hodnoteniach budú prítomní aj zástupcovia Audiovizuálneho 
fondu. 
M. Kákoš ako spravodajca uviedol: 
„Projekt filmu Generál sa dostáva na rokovanie rady už po tretí krát. Ide o nadštandardne 
náročnú a nákladnú produkciu, naviac ju od začiatku sprevádza celý rad komplikácií od 
odchodu režisérky, cez viaceré modely jeho koncipovania až po posuny nakrúcania 
a následné zmeny termínov dokončenia diela. K pôvodnej koprodukčnej zmluve prijali 
partneri viacero dodatkov a nanovo dohodnutých termínov. I napriek tomu, ako vyplýva 
z predloženej správy o momentálnom stave projektu, sa zdá, že mnohé problémy nie sú 
doteraz vyriešené, čo bude určite mať negatívny dopad na ďalší priebeh jeho realizácie. 
Z týchto dôvodov je pochopiteľné, že Rada RTVS chce byť informovaná o vývoji situácie. Nie 
je v jej kompetencii zasahovať do manažérskych rozhodnutí manažmentu, ani v tomto smere 
prijímať akékoľvek odporúčania, na druhej strane však ako orgán dohľadu musí dbať 
o efektívne využívanie financií, najmä s dopadom na prostriedky zo Zmluvy so štátom. 
Projekt Generál výrazne zasahuje do rozpočtu a tým aj do kreovania programovému 
konceptu a pri dopade prípadných termínových a finančných zmien bude rada zaujímať 
stanovisko. 
 Správa, ktorú rada dostala, nemá komplexný charakter, je skôr iba akýmsi právnym 
zhrnutím decembrového vývoja s konštatovaním viacerých nedodržaní ostatného dodatku 
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koprodukčnej zmluvy zo strany koprodukčného partnera. Škoda, že pri takom náročnom 
a spoločensky závažnom diele prevládajú právne aspekty nad tvorivými a koncepčnými. Film 
sa ocitol v dramaturgii i vďaka dvom významným výročiam – 100. výročiu vzniku 
Československa (túto udalosť už máme za sebou) a 100. výročiu úmrtia M.R.Štefánika, ktoré 
pripadá na máj roku 2019. Podľa priebehu nakrúcania je zrejme nereálne tento termín 
stihnúť s dokončením hoci len televíznej minisérie (a to už nehovoríme o dokončení 
a distribúcii kinofilmu.) Je teda namieste otázka, či RTVS vníma projekt Generál ako 
príležitostný vzhľadom na spomenuté výročia, alebo ako vzdanie holdu filmovou cestou 
jednej z najväčších osobností našich novodobých dejín, čo určite patrí k princípom 
verejnoprávneho média. Ak teda RTVS rezignuje na požiadavku dokončenia diela k výročiu, 
potom zrejme netreba vytvárať taký časový tlak na tvorcov, v prvom rade musí ísť 
o umeleckú kvalitu. Iba tá v konečnom dôsledku potvrdí či vyvráti efektívnosť vynaložených 
prostriedkov. 
 Z predloženej správy o momentálnom vývoji projektu vyplýva celý rad otáznikov.  
 Scenár autorky a pôvodnej režisérky Čengel-Solčanskej prešiel výraznými úpravami 
nového režiséra. Odrazili sa tieto úpravy na redukcii náročnosti a tým aj na prípadnej úprave 
plánovaného rozpočtu? Bol tento nový scenár z tohto pohľadu analyzovaný aj produkčnými 
zložkami RTVS?  

Koprodukčný partner JMB deklaruje, že nakrúcanie ukončí do konca februára či 
začiatku marca. Reálnosť tohto termínu môže potvrdiť iba dôkladná konfrontácia už 
natočených častí scenára (podľa správy cca 20 %) so 4/5 –novým zvyškom. Aký je podiel 
interiérov a exteriérov, ktoré možno natočiť aj v zimnom období, a koľko obrazov je 
viazaných na ročnú dobu (asi ťažko uhrať situácie, ktoré sú vzhľadom na životopisný 
charakter nemenné)? 

Podľa správy nebola koprodukčnému partnerovi zo strany RTVS vzhľadom na 
nedodržanie dohodnutých podmienok uhradená ďalšia časť koprodukčného vkladu. Môže 
i bez tejto úhrady pokračovať JMB v nakrúcaní, alebo to zapríčiní ďalšie omeškanie? Budú 
mať ďalšie posuny dopad na zloženie realizačného tímu prípadne na herecké obsadenie?  

JMB deklarovala vstup ďalších dvoch koprodukčných partnerov. Zo správy (a zrejme 
ani RTVS) nie je jasné, či ide právnické alebo fyzické osoby, aké sú ich koprodukčné 
podmienky a požiadavky. Vzhľadom na to nie je potrebné otvoriť a nanovo odsúhlasiť 
koprodukčnú zmluvu? Budú sa požiadavky nových koproducentov dotýkať kinodistribúcie 
alebo televízneho vysielania? 
Na tieto otázky (a iste ich členovia rady majú viac) zatiaľ nepozná Rada odpoveď. Preto iba 
ťažko môže zaujať akékoľvek zásadnejšie stanovisko. Až po ich vyjasnení bude zrejmý ďalší 
postup pri realizácii a dokončení projektu. Predpokladám, že sa tým manažment RTVS bude 
v krátkom čase zaoberať a že si vytvorí priestor na podrobnejšie zhodnotenie celého 
doterajšieho i budúceho priebehu nakrúcania. A po tomto audite predloží Rade podrobnú 
správu aj s možnými scenármi ďalšieho vývoja.“   
 
J. Rezník uviedol, že je zjavné, že sa produkčného partnera bude pýtať veľa otázok a bude 
to predmetom rokovaní. Za RTVS deklaruje, že bude pokračovať striktne v zmysle 
dohodnutých podmienok.  
I. Gallo navrhol, aby sa v tomto bode pokračovalo aj na februárovom rokovaní. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 10/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o aktuálnom stave projektu Generál. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1  / Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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8. Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej štruktúry RTVS (D. 
Hushegyiová a I. Nagy) 

D. Hushegyiová ako spravodajkyňa za televízne vysielanie uviedla, že štruktúra bola veľmi 
dobre pripravená. Chýbala tento rok miniséria. Je rada, že sa pokračovalo v premiére 
rozprávky.  
I. Nagy uviedla, že je potreba pochváliť pracovníkov rozhlasu, pretože ponuka programov 
bola veľmi pestrá. Vyrobilo sa 25 premiérových relácií.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 11/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej 
štruktúry RTVS. 

 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1  / Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

9. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo odprezentoval všetku doručenú korešpondenciu a s členmi rady sa dohodli na 
spôsobe vybavenia.  
 

10. Rôzne  
I. Gallo uviedol, že 9.2. končí mandát J. Chudíkovi a jemu samotnému a 26.1. končí aj P. 
Kubica. Poďakoval za spoluprácu a zaželal veľa šťastia. 
J. Chudík a P. Kubica rovnako poďakovali za spoluprácu. 
 
V Bratislave 23.1.2019. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
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